

Kaixo lagun:

Hauteskunde espanyolak pasa direnean, suertatzen zaigun giro politikoa interesgarria bezain delikatua marrazten da gure aurrean. Gobernu espanyolean aldaketa eman da, eta perspektiba ezberdinak irekitzen dira estaduaren erreforma egiteko orduan.

Guzti honi buruz hitzegiteko **asteartea 30-ean** batzar bat burutuko dugu **Herrerako auzotegian, arratsaldeko 19:30-tan**. Bertan hauteskundeen balorapena egiteaz gain, aurrera begirako proiektuak aurkeztuko ditugu.

Beraz, animatzen zaitugu bertan partehartzera.

Beste aldetik, eskutitz hau aprobetxatu nahi dugu **aprilaren 3an Bilbon 17:30-tan autodeterminazioa orain lemapean** burutuko den **manifestaldi nazionalean** partehartzen animatzeko. Autobusa aterako da Larratxoko errotondatik. Apuntatzeko zerrendak bi tabernetan jarriko dira: Elosegi tabernan (Herrera) eta Elizondo tabernan (Harri-Berrin). Mesedez ostirala baino lehenago apunta zaitezte.

Soberan dago esatea zein garrantzitsua den une honetan autodeterminazioaren aldeko indarrak biltzea, irekitzen den koiuntura politiko berri honetan inziditzeko asmoz.

Beraz, anima zaitez.

Kaixo lagun:

Una vez pasadas las elecciones españolas el panorama político que se dibuja ante nosotros resulta tan interesante como delicado. Con el cambio de gobierno se abren otras expectativas para hacer frente a la reforma del estado.

De todo ello hablaremos en la asamblea que vamos a realizar el **martes 30, a las 19:30 en el auzotegi de Herrera**. En dicha asamblea, además de hacer una valoración de las elecciones y sus resultados, presentaremos los proyectos que hay encima de la mesa a corto y medio plazo.

Esperamos tu participación.

Por otro lado, queremos aprovechar esta carta para animaros a participar en la **manifestación nacional** que bajo el lema **autodeterminazioa orain**, se celebrará en **Bilbo, el 3 de abril, a las 17:30**. El autobús saldrá de la rotonda de Larratxo, y habrá dos listas para apuntarse: una en el bar Elosegi (Herrera), y otra en el bar Elizondo (Harri-Berri). Por favor apuntaros antes del viernes.

Sobra decir la importancia de juntar fuerzas en torno a la autodeterminación en un momento político tan importante como este.

Sin otro particular, y animándote a participar tanto en la asamblea como en la manifestación, recibe un cordial saludo.

ALTZAKO BATASUNA